
 

Generalforsamling for Tennis IF Frem Bjæverskov. 

 

Pusterummet Lørdag den 24 april kl. 13.00 

 

Referat  

1.  Valg af dirigent. 

Niels Ole Nielsen blev forslået, som dirigent og blev valgt. Generalforsamlingen er     

lovligt indkaldt med minimum 14 dags varsel. Dagsorden er i overensstemmelse   

med IF Frem’s vedtægter. 

 

2.  Valg af 2 stemmetællere. 

Knud Erik Kofod og Niels Vangkilde blev udpeget, som stemmetæller. 

Der var 22 personer, som deltog ved generalforsamlingen og der var 21, som var 

stemmeberettiget.   

 

3.  Formandens beretning. 

Formanden beretning blev lidt kortere og anderledes end normalt, da Covid 19 satte 

lidt en stopper for afholdelse af vores sociale aktiviteter.  

Tros Covid 19 fik vi afholdt Elevatorsvin med stor tilslutning.  

Vejret spiller jo en væsentlig rolle i forhold til tennis, så på tros af regn blev det da til 

nogle gode stunder på banerne og ikke mindst i pusterummet.  

Finalerne i vores klubmesterskab, blev afviklet efter planen. Men så kom Covid 19 
retur så vores afslutningsfest blev aflyst.  
Vores Kasserer Bente Bælum har startet op med at undersøge om det er muligt, at 
få etableret en Padeltennisbane på vores anlæg. Så i den forbindelse er der blevet 
opsat et udvalg, som består af Bente Bælum, Svend Erik Bodi, Palle Nielsen og 
Michael Skovgaard. Der er blevet søgt byggetilladelse og tilskud hos kommunen, 
samt tilskud fra diverse fonde, indhentning af tilbud fra diverse entreprenører mm. 
Der skal udfærdige et budget for det hele. Så en stor tak til udvalget for deres store 
indsats til dags dato. Der er mange ting, som skal falde på plads for at vi kan sige, at 
det er kommet i hus.  
Vi holder fast i vores mange arrangementer, men om de kan gennemføres, må tiden 
jo vise i forhold til Covid 19. 
Den nye årsplan er lagt på vores hjemmeside, så man kan reservere datoerne til 
hyggeligt samvær.   
Har I nogen gode forslag, så kom med dem ☺ 
Formand Jimmi Pilmark kunne godt tænke sig, at der blev arrangeret endnu en tur til 
Krumlov, men det skal først være i 2022 ( hvis muligt til den tid) 
 
 Formanden beretning blev enstemmigt godkendt.  

  



4.  Fremlæggelse af regnskab for 2020 ved kasserer Bente Bælum. 

Kassereren Bente Bælum havde omdelt kopi af regnskabet til gennemlæsning  

Ingen kommentar   

Regnskabet blev derefter godkendt.  

        

 5.  Fremlæggelse af budgettet for 2021 ved kasserer Bente Bælum. 

  Ingen kommentar 

  Budgettet blev derefter godkendt.  

 

6.  Behandling af indkomne forslag 

   Der var ingen indkomne forslag. 

 

7. Valg af: 

a) Næstformand Mogens Brøndum og Kasserer Bente Bælum    

       Næstformand Mogens Brøndum blev genvalgt. 

Kasserer Bente Bælum blev genvalgt.  

b) Suppleant til bestyrelsen 

Bo Jondahl blev genvalgt  

c) 2 Revisorer og 1 Suppleant. 

 Solveig Nielsen blev genvalgt. 

 Tayoe Dideriksen blev genvalgt.  

 Frank Cappelen blev genvalgt.  

 

8. Eventuelt. 

Bo Jondahl spurgte ind til, hvor langt man var nået i forhold til tilladelse for at 

anlægge Padeltennisbanen. Dertil blev der svaret, at der er mange brikker, som skal 

falde på plads. Der skal laves et fyldestgørende budget, da området tilhører Køge 

Kommune førend kommunen bevilliger de 100.000kr, som de på nuværende 

tidspunkt til del har sagt god for. Derudover skal det også afgøres, om hvor den skal 

placeres. Umiddelbart er der 2 muligheder. Svend Erik Bodi har søgt flere forskellige 

fonde. Nogle har takket nej og nogle har sagt ja. Bestyrelsen har tilsagt, at 

tennisafdelingen selv godt vil skyde 150.000kr ind i det. Hvis det evt. bliver 

nødvendigt, så er der mulighed for at indskyde noget mere. Der skal dog afholdes en 

ekstraordinærgeneralforsamling i den forbindelse. Der blev spurgt ud til alle, som 

deltog i generalforsamlingen om de synes det var en god idé med en 

Padeltennisbane og alle sagde ja. Der blev nævnt om man evt. kunne høre 

hovedbestyrelsen om de kunne give et tilskud. Vibeke Henriksen spurgte om det 

skulle være en underafdeling under tennis. Det blev der svaret nej til.  

Prisen på padeltennisbanen er omkring 500.000kr 

Mødet sluttede kl. 13.50 


